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Närvarande: 
Sina Tezel    Institutionen för lingvistik och filologi (ordförande) 
Erik Falk    Institutionen för nordiska språk 
Maja Bäckvall   Institutionen för nordiska språk 
Anne Reese    Institutionen för musikvetenskap 
Ola Jönsson    Engelska institutionen 
Mojgan Seraji    Institutionen för lingvistik och filologi 
Åsa Larsson    Institutionen för arkeologi och antik historia 
Sanna Svendsen   Litteraturvetenskapliga institutionen 
Moa Ekbom    Institutionen för lingvistik och filologi 
Daniel Solling   Institutionen för moderna språk, 
Pontus Rudberg,   Historiska institutionen 
Ingela Wahlberg   Konstvetenskapliga institutionen/textilvetenskap 
Per Löwdin    DO 
My Svensson    Institutionen för moderna språk (sekreterare) 
Tobias Berglund  Historiska institutionen 
Annie Mattson   Litteraturvetenskapliga institutionen 
 
§1 Mötets öppnande 

Ordförande Sina Tezel hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 
 
§2 Fastställande av dagordningen 

Dagordningen fastställdes. 
 
§3 Fastställande av röstlängd 

Röstlängden fastställdes. 
 
§4 Val av justeringsperson tillika rösträknare 

Till justeringsperson tillika rösträknare valdes Maja Bäckvall. 
 
§5 Godkännande av kallelse 

Kallelsen godkändes. 
 
§6 Höstterminens mötestider 

Mötet beslutade att nästa möte ska hållas 6 november klockan 10-12 samt att det 
tredje mötet ska hållas 10 december klockan 13-15. 

 
§7 Meddelanden 

a) Språkvetenskapliga fakultetsnämnden 
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Daniel Solling meddelade att nämnden den 29/8 varit på internat. Två viktiga 
frågor utreds inom nämnden för närvarande: 1) var de individuella studieplanerna 
ska fastslås (hos prefekt eller utbildningsledare) samt 2) ansökningsförfarandet till 
forskarutbildningen som föreslås gå via fakulteten i stället för på institutionsnivå. 
 
Nämnden har dessutom diskuterat institutionernas delårsbokslut som har goda 
prognoser för alla utom Institutionen för lingvistik och filologi där 
grundutbildningen går dåligt. 
Nämnden har även fastslagit ledamöter i flera grupper och nämnder. 

 
b) Historisk-filosofiska fakultetsnämnden 
Tobias Berglund och Annie Mattson meddelade att nämnden har föredragit ett 
förslag till hedersdoktorer.  
Vidare meddelade de att nämnden diskuterat en post för en sex månaders 
forskartjänst avsedd för ”riskprojekt”. Tillsättandet av posten skulle gå till på så 
vis att en professor föreslår kandidat och projekt som efter godkännande av 
prefekten skickas in till fakultetsnämnden. Vid mötets diskussion kritiserades 
förslaget för den bristande transparensen i ansökningsförfarandet samt den ökade 
risken för toppstyrning. 

 
c) Doktorandnämnden 
Pontus Rudberg och My Svensson meddelade att Doktorandnämnden vid sitt 
senaste möte diskuterat permutering av stipendier till utbildningsbidrag. Mötet 
diskuterade för- och nackdelar med om SUHF:s förslag röstas igenom.  
 
Per Löwdin meddelade att det inom SUHF pågår en diskussion om 
Autonomiutredningen. 

 
d) KVDU 
Inga meddelanden. 

 
e) Områdesnämnden 
Inga meddelanden. 

 
f) Nämnden för utbildning på forskarnivå, språkvetenskapliga fakulteten 
Erik Falk meddelade att  Danuta Fjellestad är nämndens nya ordförande. 
Nämnden har framförallt diskuterat två större frågor: 1) fakultetsgemensam 
antagning till forskarutbildningen och 2) delegation av fastställandet av de 
individuella studieplanerna till institutionsnivå. 

 
Annie Mattson meddelade att man vid Litteraturvetenskapliga institutionen har en 
antagningsnämnd för forskarutbildningen bestående till hälften av doktorander. 

 
Erik Falk meddelade vidare att frågan om fakultetsgemensam antagning 
eventuellt ska diskuteras mer på internat. 
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Mötet diskuterade för- och nackdelar i frågorna om fakultetsgemensam antagning 
och delegation av fastställandet av de individuella studieplanerna till 
institutionsnivå. 

 
g) Jämställdhetsgruppen 
My Svensson meddelade att Jämställdhetsgruppen framförallt diskuterat 
fakultetens jämställdhetsdag som ska hållas 9 oktober. 

 
h) Doktorandombudsmannen 
Per Löwdin meddelade, 
att det varit problem med handledarbyte på flera institutioner och påpekade vikten 
av att institutionsledningarna sköter det bättre. 

 
att bara 25-30% av doktoranderna disputerar inom föreskriven tid vilket kan leda 
till problem med arbetslöshetsförsäkringen. 

 
i) Institutionerna 
Institutionen för arkeologi och antik historia:  
Åsa Larsson meddelade att tre nya doktorander har antagits. 

 
Institutionen för lingvistik och filologi:  
Sina Tezel meddelade att doktorandföreningen har årsmöte om två veckor och att 
ingen klar ny styrelse finns. 

 
Historiska institutionen:  
Pontus Rudberg meddelade att senaste doktorandföreningsmötet har diskuterat 
sjukdom och barnledighet under utbildningsbidrag.  
Under mötets diskussion framkom att det är upp till varje institution att besluta 
om förlängning vid dessa händelser.  

 
j) SALT 
Inga meddelanden. 

 
k) Rekryteringsgruppen, språkvetenskapliga fakulteten 
Inga meddelanden. 

 
l) Rekryteringsgruppen, historisk-filosofiska fakulteten 
Åsa Larsson meddelade att en ny rekryteringsgrupp tillsatts. 

 
m) Övriga meddelanden 
Tobias Berglund meddelade att man vid ett möte med historisk-filosofiska 
fakultetsnämndens forskningsgrupp diskuterat problemet med 
institutionsöverskridande docenturansökningar. 

  
§8 Årets doktorandsymposium 

 3



Årets doktorandsymposium är planerat till den 20 oktober och kommer bestå av 
en föreläsning av Moa Ekbom på temat stipendieansökningar.  

 
§9 Övriga frågor 

Daniel Solling tog upp frågan om hur ograduerade forskares fond fungerar vid 
andra institutioner. Vid mötets diskussion framkom att: 

 
vid Litteraturvetenskapliga institutionen får alla forskare 3000 kr per år. Dessa 
pengar förfaller om de ej använts innan årets slut. 

 
vid Historiska institutionen får varje doktorand cirka 8000 kr per år. 

 
vid Institutionen för lingvistik och filologi får varje doktorand totalt 20 000 för 
hela doktorandperioden. 

 
vid institutionen för Nordiska språk sker en utlysning två gånger per år. Den totala 
summan per doktorand är dock 20 000 kr. Utöver denna summa kan 
doktoranderna även få tillskott vid behov. 

 
Engelska institutionen har liknande system som Institutionen för Nordiska språk. 

 
vid Institutionen för Moderna språk får varje doktorand 3000 kr per år men det är 
osäkert om dessa pengar går att ta ut i förskott. Förfaller gör de dock ej. 

 
Mötet föreslog att frågan ska diskuteras vidare under det kommande 
doktorandsymposiet. 

 
§10 Mötets avslutande 
 
 
Uppsala 30/1 2009 
 
 
 
Vid protokollet:  Ordförande    Justeringsperson 
My Svensson   Sina Tezel    Maja Bäckvall 
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